
 

Møtereferat 22.november 2022 Rotary Hønefoss-Øst 

Presidenten åpnet møte, og minnet vårt medlem Viera Rozmara-Frydenlund, 

som ble gravlagt i Norderhov kirke fredag 18. november, hvor 8 av våre 

medlemmer var til stede. 

Vår Rotary-venn Even Jahr fra Sarpsborg, stifter og mangeårlig leder av Odesa 

RC døde for noen dager siden.   Han var her tidligere i år og fortalte om sine 

opplevelser i Odesa, og dette engasjerte oss alle og er hovedgrunnen til 

vennskapsavtalen med Odesa RC intern. 

Valg for rotary-året 23-24.  Lederskapsplanen blir lagt inn på vår hjemmeside. 

Club Vision v/ presidenten.  Tiltak og prioritering er lagt inn i eget skjema. 

Oppfølging av vennskapsavtalen med Odesa internasjonale Rotaryklubb ble 

diskutert. Konklusjonen ble at vi må ha regulære skjerm-møter med Odesa RC, 

gjerne et i kvartalet.  Presidentene gjør avtale om datoer for fellesmøtene.  

Vi må velge vår Ryladeltager innen 15.desember, påmelding til distriktet er 

15.januar.   Arrangementet blir på Scandic hotell. Programmet er ferdig. 

Medlemsverving v/presidenten: Ansvar ble fordelt. 

Lys på Oppgangssaga og nye krakker elvelangs og Schjongslunden.  Det er tatt 

kontakt med Ringerike kommune , Sparebankstiftelsen Ringerike og Skue 

Sparebank om finansiering. 

Møtet etterlyste skilting av benkene på St.Hanshaugen, det blir fulgt opp. 
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